
ROMANIA
JUDF],TIJL, PRAIJOVN
ORA$UL SINAIA
CONSIT,IUL LOCAI-

PROCES-VERBAL

incheiat astizi 27 iulie 2023, orele 16,00 in gedinla ordinard a Consiliului Local al ora;;ului Sinaia,
convocatd de Prirnarul oraqului Sinaia in baza dispoziliei nr.26412l.07 .2023, care s-a desfhqurat in sala de

;edinle a Consiliului local al oragului Sinaia din Bdul. Carol I nr.47

Dna, Beatrice-Eugenia Ridulescu, secretarul general al oraqului, face apelul nominal al consilierilor.
Rezulti ca, la inceputul lucririlor gedinlei sunt prezen{i l6 consilieri din care: l4 consilieri particip.l fizic,
iar doi consilieri, respectiv dna.cons. lstrate [uliana si dl.cons. Remus David participi online, liind plecali
in concediu de odihn[. Intdrzie dl. cons. Pavel Georgini.
Prezen{a consilierilor la qedin{i s-a asigurat prin invitalie sclisd in carc s-au nominalizat data, ora gi locul

!incrii gcdinjci, prccum gi proicctul ordinii de zi, anexi la prezentul proces verbal. Convocarea, irnpreuni
cu documentele inscrise pe ordinea de zi, au fbst inaintate rnembrilor Consiliului local, in lbrmat electronic.
La gedinlI participi din partea exccutivului : dl. Vlad Oprea, prirnarul oragului Sinaia, dna.Beatrice-
Eugenia llddulescu, secretar genelal orag Sinaia, dl. Gheorghe Bddirran, viceprimarul ora;;ului Sinaia, dna.

Paula Vasile, qef Serviciu Bugel gi Resurse Umane, dna. Gherasim Mihaiela, arhitect ;cfora; Sinaia, dna.
Banu Alina, ;cf Birou Patrimoniu si Proteclie Civild, dna. Boteanu Malilena, inspector Birou Patlirnoniu
si Plotecjie CivilS, $uju Laula, dilectol Direclia Poli{ia l-ocal[, dl. CAIAIin 

-l'icu, dilector executiv SC.

Transport Urban SRI-, dl. Horaliu N[pilu; inspector Serviciul Politici Publice gi Maria Popcscu, inspcctor
Compartimentul .luridic. Conterrcios Adrninistrativ gi Administralie l)ublicd, cale asigurd secretariatul
gcd in1ci.

Dl. Primar Vlad Oprca, deschide lucririlc;cdintei si, intrucAt dl. Remus David, pt'esedinte de gedinlS

ales perrtnr o perioadd de 3 luni participi onlinc la gcdinla dc astdzi, ii invitd pe mcrrbrii Consiliului Iocal
sd lacd plopuneli pentru ple;edintcle dc;cdin!I.
Dl. Cons. Popa Gheorghe il propune ca pregedinte de;edinJl pe dJ. Viceprimar Ghcolghe Bddiran.
Supusi aprobdrii, propLlnerea se voteaze in unanimitate.
Pre;edintelc dc qedin{i arat[ ci, pe proiectul ordinii de zi sunt inscrise l8 puncte la care se mai adaugi
un pur'rct de pe ordinea de zi suplirnenlarA. respectiv laportul plivind activitatea asistenlilor personali ai

pcrsoanelor cu hanclicap grav, angajali ai Primiriei Sinaia.
Dl, Cons, Iosifescu Nicolae aratd ci. in ultirra vlenre consilierii au fost convocali in 4 gedin{e de indati,
iar acum, a lost convocati ;edin!5 oldinar'5. Recornand[ executivului si respecte legea in ce prive;te
teunenul de convocale a qedin{elor.
Propunc ca pe ordinea de zi si se treacd qi punctul "Divet'se".
Pre;edintcle de;edinf[ supunc aprobirii proicctul ordinii dc zi cu amendamentele flcutc, carc sc votcazd
cu I5 r,oturi "pcntru" ;i "o ab{incrc" (sc ablinc dl. cons. Vasile Gheorghe).
Sc trece la pct. 1 din ordinea de zi - Aprobarea proceselor verbale ale gedinjelor Consiliu lu i Local Sinaia
din 07 iulie si 10 iulie 2023.
Prc;cdintelc dc scdin{i supLrrre aploblrii proccsclc vclbalc prcvizutc la pct. l, cale sunt votate in
trnu n irn itrtc irr lirrrrru pruzcntJ(j.



Se trccc la pct.2 - Proiect de hotirdre ptivind aprobarea documenta!iei tehnico-ccorrom icc Studiu dc
Fezabilitate pentru obiectivul de investitii "Dezvoltarea integratd a domcniului schiabil Sinaia", iniliat de
Vlad Oprea, prirnarul ornsului Sinaia.
Dl, Primar Vlad Oprca arat6 cA este un proiect la care s-a lucrat fbarte mult, acesta tlind si rnotivul
pentlu carc s-a convocat Eedinta de astazi, pentru cA are termen dc depunere Iuni, qi are mai multe obiective:
este vorba despre tclcscaunul norr citrc V6ntulis, de o bancld de incepikrri la Cota 2000, o sanie de vara
pe p6rtia noui care va fi cca rnai lungd din Rorrdnia, va avea 2,3 krn, un sistem integrat de balizare si

sccurizarc a pdrtiilor, 3 utilaje de bdtut zipada si o cladire adrn in istrativS, cu un post de prim ajutor qi o
zona de birouri in zona telescaunului de la VdntuLig. Este un proiect complex, in valoare de 145.000.000
lei care urmeazl s.I fie depus la Ministerul 'l'urismului.

Preqcdintele de qedin![ supune aplobirii proiectul de hotbrdre sus mcnlionat carc se adoptd cu l6 voturi
"pentru".
Dl. Cons, Miloq Cilin considerl cA, zona respectivd va Ii o zona mai izolatd carc va avea acces la
telescaun.
Dl. primar precizeazd cd, se deschide o noui zond cornpletd de schi, speciald si unica, cu un tclcscaun
care are o lungime de 2,5 krn si cale va Il cu dublu acces, se creaza aprox. l2 krn. de pdltii rroi, o zona
orientata spre versantul nold-vestic. l'elescaunul va fi debraiabil, urmind ca in Valca Dorului si sc taca
un garaj subteran unde se gareazd telescaunele, seara. AfirmI ci, intcnlioncaza ca in viitor si se faca
accesul cltre Dichiu si pe drum, la carc sc vor mai adauga si altc instalalii dc transport pe cablu care se vor
f'ace.

Dl. cons. Remus David afirma cd, tclcscaunul dcscongcstionoazA toat1 aglomcla{ia din Valea Dorului si

Valea Soalelui.
Dl, Primar completeazl : va fi un telescaun puternio, care va transporta 2000 - 2200 pers/ora. A fost
plins in panul cle nranagenrent de citre Consiliul $tiintitic al Parcului Bucegi, pentlu cd nu era nimic
previzut in zoni. a fost o discu{ie de ftrnga durata pdna sd se obtini aprobarea electivi pentru cd se afl[
intr'-o zona cle plotectie integrala, s-au I'acut sludii de impact asupra rnediului. Allnn[ de asemenea, ca se

intcntioncazd sh sc ia st6na dc la Vdnttu is, care in prczcnt cste inchiriata ciobanilor, si s.I se translbrme
intr'-o cabana tusitica.
Urmerzl pct. 3 - Ploiect de hothrAre plivind prelungirea pelioadei de tragere previzutl la art.l din I ICl,.
nr.I1112.05.2023 referitoare la aprobarca garant[rii a maxim 10.000.000 lei din valoarea unei linanlIri
rambulsabile interne in valoare de maxirn 20.000.000 lei contractata de catre SC. l'ranspolt Ulban Sinaia
SRI- pentru obiectivcle dc invcstitii :"lnstala!ie de transpoft pe cablu tip Teleski Llptici" qi "lnstalalie dc
transport pe cablu tip Telescaun Valea Dorului". cu spaliile de servicii alerente, inifiat de dl. Vlad Oplea,
prirnaru I oragului S inaia.
Pregedintele dc;cdin{i intreabi daci sunt intervcnlii pe marginer acestui proiect.
DI. Primar arat6 cA, cstc vorba de creditul pe care l-a luat SC. Tlansport lJrban SRl,. pentlu a face
telescaurrul din Valea Dorului gi teleschiul Ldptici.'l'elescaunul s-a fEcut dar, tclcschiul I-tlptici nu s-a putut
f'ace pentru ce, nu a existat aprobalca dc la Consiliul $tiintific, dcoarece in vechiul plan de managernent al
PalculLri nu era trecutl zona respectivi in zona de dezvoltare durabili. Contbrrn noului plan de
managelrent, urmeazi sd se primeascd aprobarc pentru inccpcrca lucririlor'.
f)na. cons. Boldeanu Elen:r intreabi dacil se respecti telmcnul scadent cale este in decembrie 2023.
Dl. Primar nrcntioncazi cA, s-ar putea si se prelungeasci, licita{ia este licuti, cstc inchisl, dar nu se
poatc trcce la execu.tie pAnI nu se aplobd planul de managcmcnt al Parcului. Planul a avansat destul de
nlult, a trecut dc Consiliul Stiintific, toate plirnf,riile ;i-au dat acordul gi urmeazi si meargi la minister qi

spcrir si se aprobe prin Oldin al rninistlLrlLri c6t rrai repcdc.



Dna. Bolcleanu Elena intlcabi carc cste gladul de indatorare al [JA'l Sinaia;i dacf, aceasti prelungire are
vre-o influen{6.
Dl. Primar arata cd, nu arc lcgaturi una cu alta, aceasta este o garanlie care nu intrd pc gradu I de indatorare
al UA'f .S inaia
Dna. Vasile Paula, gef Scrviciu Buget ;i Resurse Umane, menlioncaz[ c5, gradul de indatorare este
sub limita prevazutl de Iege, este de 28 %.
Prc;cdintele de sedin{i supune aprobdrii proiectul de hot[r'ile sus menlionat, cale se adoptd cu 16 voturi
"pentru" in fbrma prezentat6 dc initiator'.
Se trece la pct. 4 - Proicct dc hotdrdre privind aprobarea organigramci gi a;tatului de lirnc{ii al aparatului
dc spccialitatc al PrirnarulLri Ora;r.rlui Sinaia gi a serviciilor aflatc in subordinea Consiliului Local Sinaia,
iniliat de dl. Vlad Oprea, primarul oragului Sinaia.
Preqedintelc de gedin(d di cuvAntul dlui plirnal ca sA suslinA acest proicct.
Dl. Primar arata cI, a ir'rcercat sa rea$eze olganiglama pentru a identifica cc posturi nu sunt ocupate si
unde mai este nevoie de alte posturi avdnd in vederc func{iile unice, pentru c5, anga.iarea este blocat6.
Exist5 o f'unctie de sel serviciu la Scrviciul Public Salvamont cale tlebuie ocupati, iar Centrul Cullural
Carmen Sylva a solicitat un ptrst rJe refelent. in accst sens, s-au luat cele doud posturi de la alte
departamente unde sunt posturi vacantc, nu s-au nrai facut anga.jlri pentru cii legea nu penniLe sI se

mdreasca nurndrul de angajati. ;i nu se pot face angajari dec6t pe posturile unice.
Dl, Cons. Miloq Cilin intrcabi dc cc este nevoie de un post la Carmen Sylva ?

Dna. cons Suvaina Monica rnenlioneazi c5, activitatea Centrului Cnltural Carmen Sylva estc vastd, sunt
r.nultc evcnirnente ;i din anul 2008 pini in acest moment, a riirnas acelaqi numlr de angajali.
Dn:r, cons, Arieqan Aurora considcri c5, poats cra mai util sd fic anga.iat un contabil.
Dna. cons. $uvaina Monica arati cd, Ei contabilul, aldturi de intreg personalul Centrului Cultural participi
la toate even irrentele organizate. Ar avea nevoie de asemenea, ;i de un b ibliotecar pentru cd si laBiblioteca
este ncvoie de incd un post. Aducc la cunogtinli cclor prezcnli ci, prin intermediul dlui prinrer cale s-a
irrplicat foalte rnult, s-a incheiat un contract de voluntariat cu studentii de la Universitatca Bucure$ti care
vin la Sinaia pAni in luna scptembrie pentru cd, se doregte digitalizarea bibliotecii olaqului. Voluntarilor li
sc asiguri cazarc qi o rrasi gratis.
Preqcdintele de;cdin![ supune aplobirii ploiectul de hotdrAre sus mentionat carc sc adopla cu l6 voturi
"pentru".
Urmeazl pct. 5. - Proiect de hot[rAre privind aprobarca tarifclor, onorariilor pentru cursurile desli;urate
Ia Centrul Cultural Calmen Sylva, de prof'esori qi instructori, cu elevi si seniori, precum gi contribulia
seniolilor participan(i la cllltoliile culturale organizate, initiat de dl. Vlad Oprea, primarul oraEului Sinaia.
Preqedintele de pedin{I dE cuvantul dnei. Suvaina Monica, director Centrul Cultural, sa sustind acest
proicst.
Dna cons, Monica $uvaina rnentioneazd c5, are nevoie de aceasta hotarare de consiliu, deoarccc in urma
conttolului efectuat de Clurtca dc conturi in accst an, li s-a spus cA este necesar sA cxiste o hotdrdre de
consiliu prin carc sA se slabileasca un minirn de la czrre si se polrrecsca ca si rcopere onorariile si tarifble
perceputc pentru cursurilc cale se desfigoald la Centrul Cultural, sustinute dc profesori ;i de instructori.
Dna.cons. Boldeanu Elcna inJelege cI, acestea sunt sumele rninirne dc la care pornesc onorariile carc sc
rnai pot mdri.

'Dna.cons. Suvaina Monica precizcazA cA, accste onorarii se pot majora dacl vor fi bani in bugetul local.
Pregedintele de ;edin{i supune aproblrii proiectul de hotdrArc sus mcnlionat care se adop(i cu l6 voturi
"pentru".



Se trece la pct. 6. - I'roiect de hotdrAre plivind ajustarea tarifelor de cdldtorie, a tarilelor de abonament;i
abonament pcntru pensionari, pentru selviciul de transport nrtiel public de persoane, cfectuat dc SC.
Tlansport Urban Sinzria SRL., inifiat dc Vlad Oprea, primarul oragului Sinaia.
Dl. Primar Ylad Opre a mentioneaz[c6, tarifelc pcntlu serviciul de transport rutier public pcntru persoane
nu au mai fost a.iustate de l0 ani. Majoraraea este de la 2 la 3 lei pentru o calatorie, un abonament va costa
75 lei, iar un abonament pcntru pcnsionali va costa 30 lei.
Dl. Cons, Miloq Cllin considcrd ci ora;ul trebuie si suslind transportul local de c[lirtori.
Prc;cdintclc dc ;cdinfi supune aprobirii proiectul de liotirdre sus mcntionat carc sc adoptii cu l4 votuli
"pentru" si 2 "ab!ineri" (se abjin : dl. cons. Marcoci Constantin qi dna. cons. Poponete Valentina).
Urmeazi pct. 7 - Proiect de hotlrAre privind cornpletarea domeniului de activitate din actul constitutiv al
SC. Sinaia Folever SRL cu codurile CAIIN 0210 silviculturi $i altc activitili fbrestiere ;i 0220 -
Exploatare forestierd, iniJiat de dl. Vlad Oprea. prirnarul oraqului Sinaia.
Dl. Prirnzrr Vlad Oprea aratd ci, SC. Sinaia Forever SRL.;i-a luat avizele necesare pentru a transporta
alborii tiiali de pe domeniul public pcntru cd dura foartc mult pdna venea Ocolr.rl Silvic si marcl'leze si

finna care trebuia sa-i transporte.
Dl, Cons. Miloq Cllin intrcabl cinc sc va ocupa dc tiicrca gi transportul arborilor pentru ce este lbarte
greLr si complicat si oblii autorizalie de funclionare pe acest dorneniu.
Dl. Primar prccizeazi ci, cci de la SC. Sinaia Forcver vor angrjr oarneni crre se vor ocupa numai de

transpoltul alborilor nu qi de taiat. Este o problerna de timp, pentru ca, procesul dura foarte mult. Estc vorba
de transportul arborilor, nu de tiiere.
Dl. Cons, Marcoci Constantin atirmd cd, in cornisia de urbanisrn li s-a spus cd cei de la Sinaia Forever
se vor osupa gi de tlierea arbolilor, nu numai de transpofi.
Dl, Primar rnen(ioneaza c6, cei de la Sinaia Forever nu vor tiia arborii pentrul ca nu au oameni specializali
si nu cstc cazul si-gi asums accastd laspundcrc tbartc marc. Sunt cloua probleme separate, este o llrma
specializata care taie copacii si una care ii transportd. respectiv SCl. Sinaia Forever SRL.
Pre;edintele de ;edinf:i supune aprobirii proiectul de hotir'dre sus mentionat care se adopta cu 16 voturi
"pentru",
Se tr€cc la pct. 8 - Ploiect de hotirire privind rnodificarea alt. 2 din HCL.8712023 prin cornplctarca
capitolului V - Contraven!ii, Sancliuni din Regularrentul privind oomercializarea produselor qi serviciilor
de piali in oraEul Sinaia, iniliat de Vlad Oprea, primarul ora;ului Sinaia.
Dl.primar aratd cA, este vorba de cci care incalcd legea privind vAnzarea de produse pe marginea
dlumului, motiv pentru care a propus sa fie inrputernici{i, pe lAngI replezentanlii Poliliei Localc, Ei

rcprezentantii Poliliei Staliunii Sinaia ;i ai Jandarrneriei RomAne.
Apare in sala de gedin!e dl, cons. Pavel Georgini. Sunt plezenli la lucr'6r'ile acesteia, toli cci l7 consilicri in
fu nct ic,

Preqedintele de ;edin(i supune aplobdrii ploiectul de hotlr6re sus mentrionat carc se adopte cu l7 voturi
"pentt'r.r".
in continuare, se trece la pct. 9 - Proicct dc hot[rdrc privind completalea listei parcirilor publice din
Oraqul Sinaia, adrrinistrate de cdtrc SC.Transport Urban SRL, a.justarea tarifelor;i stabilirea programului
de lunctionare ai parcdrilor, iniliat dc dl. Vlad Oprca, primarul oragului Sinaia.
Preqedintele de sedin{I d[ cuvantu] dlui Iosifescu Nicolae sI plezinte arnendamentul pc carc l-a f-acut la
acest proiect.
Dl. cons. Iosifcscu Nicolac considerd cA gratuitatile care au fost aprobatc acurn 2 ani de Consilir"rl Local,
cstc fircsc sir rimdna a$a cum au Ibst ele aprobate atunci, pentru ci nu existl o motivalie serioasd pentru
ca aceste gratuitdti si dispar.l.



Dl. primar Vlad Oprca argumenteazd proieotul de hotdrAre licut : in primul r6nd sunt l0 parcari datc
in administrare SC. Transport [.]rban SRL si a venit cu propunerea pentru 3 zone de tarilt: plinta zona
care este zona ccntrald, zona a -a Gara din Sinaia gi str. Avrzrm [ancu si zona a III-a care este difercn{iatd,
si care cuprinde zona de acccs cdtrc dorreniul schiabil; aici intr[ parcarea de la Telegondold si Drurnul Nou
al Cotei, accesul pe Calca Codrului si Telecabina Sinaia. A propus ca gratuitdlile pe zona de centlu, si
ramdnd pe str. Cuza Voda, respcctiv 30 dc rninute, la Gara exist[ gratuitate pentru 4 locuri de parcale
pentru cei cale vin si pleaci, r'estul locurilor dc parcale de la garl tiind adrninistratc dc SC. Transport Urban
Slll-. Mai mult dccat atAt in fala MAnistirii Sinaia sunt 5 Iocuri de parcare gratuite tinrp de 2 ore pentnr
cei cate merg la slujb[. Nu vede niciun motiv pcntru carc sd sc tini toate locurile de parcare gratuit, din
spatele Mdnistirii sau pe Bd. Fedinand unde nici nu sunt sinaieni. A scos pafiea de gratuitatc de pe sh. O
Goga pentru cd, sinaienii care vin in zona de centru nu gasesc niciodata loc de parcare ; sunt mai multi
cet[leni care stau la tcrasi si cale-si lasa rnasina o ori, dupi care revin si mai parcheaza o ora ocup6nd
astfel loculile de parcare gratuite fara ca ceilati care vin sd-si foloscasca cficient parcarea respectiva. De
asernenea, pentru ca sa nu mai fie problerne, a propus ca parcarea pe strada O.Goga sa fie de 6 lei/ora. Ca
si rloutate, dorcgtc s[ scoata palcarile pentru autorcare din zona centrald si din zona veche a oraqului si
sI le mute in zona G ii unde este Ioc suficient; nu mai agreazd ca acclc autocare sa ocupe 15 - 20 locuri
dc parcare din zona centrald si din alte zone. Mai mult decil atat, in zonele respective, de exemplu Ia
'lelecabina din Sinaia, in zona ccntrala si pe O Goga, pe str. Cuza Voda si pe Ferdinand sunt solicitari
de la oamenii care locuieso acolo gi calola li s-a fixat abonamentul pe an pentlu parcare, pentru cd, nu au
posibilitatca s5-$i lasc magina in culte . Prin acest ploiect incearci sI faca o armonizare a parclrilor din
orag, crc6ndu-se astfel posibilitatea si oelor care vin in centru sd-si lase ma;ina. Propune s[ se mearga pe
proicctul intcgral carc cstc un proicct studiat.
Dl. cons. Iosifescu Nicolae sesizeazi ca, dl. plirnal a spus cI la Gara Sinaia se poate parca lird probleme,
dar, in proiect apare parcare gara Sinaia 5 lci/autoturisrn.
Dl. primar intrvine precizdnd c5, nu ale nici-o legaturd, existd cele 4 locuri de parcare gratuite pentru
30 rrinute, destinate celor care vin gi pleacd de la gari, iar restul parcdrii este datd in administrarc cclor
de la SC. Transport Urban SRl, si de aceea apare tariful. Acelasi lucru este ;i la Mdndstire, cele 5 locuri de
parcare gratuite sunt Ia liber pentru sinaieni timp de 2 ore, restul Ioculilor sunt adrninistlate de SC.
Transport Ulban SRL.
Dl. cons. Iosifcscu Nicolac intleaba unde scrie acest lucru, consideri cI ar trebuie sa se spccificc in
hotarare.
Dl. prirnar mentioneazd cd sunt indicatoare puse in loculile respective.
Dl, cons. Milo; CXlin intrcaba cdnd se va plati parcarea plin SMS.
Dl. primar da cuvAntul dlui 'ficu Catalin, dilector executiv SC. Transport Urban SRL cale menlioneazi
c6, dup6 aprobarea hotdrarii de consiliu, se va incheia contractul cu o firmi.
Dl. primar justifici de ce nu a mai lasat gratuitate pe str. O Goga pentru cA, atunci cdnd se facc plin
SMS, locurile se inventariaza automat $i cetd{enii se vor trezi cu ro[ile blocate.
Dl. cons. Pavel Georgini propune sd se completeze hot[r'6rea, cu un articol in care sa se mcntioncze ca,
loculile de parcare din fiecare zoni, destinatc sindicnilor', r'amdn gratuite in continuare.
DI. primar arati ci nu se poitte completa aceastd hotarare pcntru ca, ea cuplinde doar parcarile
adrninistrate de SC. Tlansporl []rban SRL, celelalte nu sunt alc TUS-ului pentru ce thc obiectul altei
hotiriri.
l)1. cons. Milo; Cllin propunc sI sc f'aci publicitate pe pagina de I'acebook despre aceste parciri gratuite.
Dl. cons. Marcoci Constantin, arate cd, flind vorba de centrul oragului unde vin sindienii la fhlmacii,
bdnci, ctc. propune sd se acorde glatuitate de 30 rninute gi pentru locurile de palcare de pe strada Octavian
Goga, la fel ca pe strada Cuza Voda.



Dl, primar, in calitatc dc initiator este de acord si se corrpleteze proicctul de holarare cu propunerea dlui
cons. Marcoci Constantin, respcctiv si se treaca Ia gratuitatc si parcarea de pe strada Octavian Goga cu 30
m inute/ma;i5/odata pe zi, tinand cont ce, aceasta parcare este mai solicitata de sinaieni.
Dl' cons. Pavel Georgini - pentru ca se discuta despre parcari - aduce la cunostinta ca - si are o filmare
in acest sens - pe str. Mihail Kogilniceanu Prinrdria pune nistc garduri pe nigtelocuri de parcare.
Dl. primar intcrvine, precizand c6, nu sunt pe niste locuri de parcare, ci, Plimaria pune garduri pe un
teren care apattine dorneniului plivat al orasului Sinaia, iar filmarea este glosita, parcarea estc libsra, dar
putin mai incolo sunt nistc cctateni clin Bucuresri cale palcheaza rnaqinile f'ara sa plateasca. Unul din
bucureqteni, si-a pus acolo si o ranrpc ea sa-si rcpalc rnasina, a transformat zona intr-un servicc auto
ambulant.
Dl. cons. Yasile Gheorghe sesizeazi ci, pe strada O Goga, abonamentele anualc pcntru parcare persoane
fizice este 600 lei iar pentlu celelatc parciri este de 400 lei.
Dl. primar aratA cA, s-a tinut cont de diferenla intre centlu Ei celelalte parcdli.
Dl, cons. Iosifescu Nicolae intreaba ce inseamnd gratuitate si daca se anuleaza gratuitatea pentru locurile
de parcale din spatele Miinastirii.
DL primar ii raspunde : "dac5 se dI gratuitate in spatelc M6nistirii, parcheazi toti cei care vAnd pe aleea
Calmen Sylva si vor fi valorizati doare aceia."
Singura propunere cu care este dc acord si care este de bun sirrt, este gratuitatea de pe str.O Goga.
f)1. cons. Marcoci Constantin intleaba daca are cineva veriflca si are control asupra celor 4 locuri gratuite
de la gara..
Dl. primar rrcntioneaza cA, a montat experimental o camera la Minastirea din Sinaia cu un sistem de
alelta din 2 in 2 ore; daca cel care parcheaza dep[seste doua ora, se declanseaza alarma si Politia Iocala
nrerge si blocheazl rotile. Asa se va intampla si cu plata parcalii prin SMS.
Pre;edintele de ;edin{[ supune aprob[r'ii ploiectul de hotlrdre sus menlionat cu completarea facuta de
dl.cons. Marcoci "gratuitatc 30 m inute/ma!ina/odata pe z.i in zona Octavian Coga" care se adoptd cu l4
voturi "pentt u", o ablinele (dl. cons. Vasilc Gheorghe) gi 2 voturi "irnpotrivi" (voteazi impotrivd dl. cons.
Iosif'escu Nicolae si dna. cons.Boldeanu Irlena).
DI. cons, Iosil'escu Nicolae atrage atentia dnei. secretal cd nu sc respccta nici regulanrentul, nici legea,
pentru ca, avea obligatia sd supuni la vot rnai intAi amendamentul plopus si apoi proiectul de hotarare al
initiatorului.
Dl. primar recornandl dlui preEedinte de Eedinl6 sA supunai la vot si amendamentul dlui cons.losifcscu
N icolae.
Prc;edintele de sedinta supunc aprobarii amendamentulpropus de dl. cons. Iosifcscu Nicolae care obtine
l2 votuli "irnpotriv6",2 voturi "pentlu"(voteaza pentru dl. cons. Iosil'escu Nicolac gi dna. cons. Boldcanu
Elena) Ei 3 "ab1ineri"(se abtin : dl. corrs. Pavel Ceorgini, dna. cons. Poponete Valcntina gi dl. cons. Vasile
Gheorghe).
Urmeaza pct. l0 - Proiect de hot[rdre privind nrodificarea alt.3 din HCL. NL. 147l18.09.2020 privind
vdnzatea apartarrentului ANL situat in Sinaia. str. Br6ndugclor nr. I l, bl. 9B, parter', ap. I , cdtre dl. Dobrii
Florin Daniel, iniJiat de Vlad Oprea, prirnarul oraqului Sinaia.
Pre;edintcle dc ;edinfi supr.rne aprobdrii proiectul de hotirdre sus menlionat carc se adopti in
unanimitatc, cu l7 voturi "pentru".
Sc trccc la pct. 11 - Proicct dc hotdrAre privind repartizarea locuinlei de scrviciu situati in Sinaia, str.
Waltel M.lricineanu nr.20, corp A, et. 1, ap. A.S.1.6.. citle Dl. ANGE.I,ESCU NICOLAE FLAVIAN.
ini{iat de Vlad Oplea, prirnarul orasului Sirraia,
Dl. primar mentioneazd cA, a propus rcpartizarea unei locuinle de serviciu din str. Walter Mlricineanu
pentru medicul specialist in urologie care a vcnit la Spitalul din Sinaia gi a solicitat locuinli.



Preqedintele de qedin{i supune aprob5rii proicctul dc hotdr6re sus menlionat care se adoptl in
unanimitate, cu l7 voturi "pentru".
Urmeaza pct. 12 - Proiect de hotirAre privind repaltizarea locuinlei de serviciu situatl in Sinaia, str. Walter
Mdricineanu nr. 20, corp A, et. 2, ap. A.S.1 .4, cdtre dna. MINCAN OANA, iniliat de Vlad Oprea, primarul
oraqului Sinaia,
Dl, Gheorghc Bidiran, viceprirnarul ora;ului ;i pre;edintele cornisici social-j urid ice, propunc sa se
rrodifice proiectul de hotlrdre in sensul repartizirii locuinlei de serviciu situatd in Sinaia, str. Walter
Miricineanu nr.20, corp A, et.1, ap. A.S.l.4 dnci. Mincan Oana, rnedic endocrinolog, in locul spaliului
situat la etajul 2 care este intr-o stare avansati de degradare.
Preqedintele de qedin(i supune aprobdrii proiectul de hotirdre sus mcnlionat care se adopti. in
unanirnitate, cu l7 voturi "penhu".
Sc trccc la pct, 13 - Proiect de hotdrdre privind repartizarca locuintei de serviciu situata in Sinaia, str.
Walter Mdrdcineanu nr. 20, corp A, et. l, ap. A.S.1.8., catre dna. IIOGEA CABRIELA-IRINA, ini{iat de
Vlad Oprea, primarul oraqului Sinaia.
Dl. primar men{ioneazi ca, dna. Ilogea lucreazi la SC. Transpolt t.lrban SRL., este divorfatS;i are 2
copii. A propus sa i se dea locuin(a de serviciu pe ur'r an, acesta fiind un a.iutor ternporar.
Dna. cons. Aurora Arieqan pune in discutie problcma unui profesor de la Colegiu care f.ace naveta de la
R6snov. E,l a avut locuinta de serviciu dar, i-a incetat contractul gi nu a mai fbst plelungit.
Dl. primar mentioneaza cA, daca mai cstc liber i se va da un apartameut.
Preqedintele de;edin{I supune aprob[rii proiectul de hotdr6rc sus mcnlionat care se adopti cu l1 voturi
"pentru",4 "ab1ineri" (se ablin :dl. cons. Pavel Georgini, dl. cons. Marcoci Constantin, dl. cons. Vasile
GhcoLghc gi dna. cons. Poponete Valentina) si 2 voturi "irrpotrivl" (dl. cons. Iosifescu Nicolae;i dna.
cons. Boldeanu Dlena).
Urmeaza pct. 1;l - Proiect de hotirdre plivind acordalea unui nrandat special dornnului Gheorghe Bddiran,
reprezentanlul oraqului Sinaia. si votcze ;i sd scmnczc Statutul actualizat al Asocia{iei de Dezvoltare
Intelcomunitara "Palteneriatul pentru Managementul De;eurilor Prahova", iniliat dc Vlad Oprea, primarul
oragului Sinaia.
PrcScdintclc dc;cdin{[ supune aplobirii proiectul de hotdrdre sus men{ionat care se adoptl cu l6 voturi
"pentru". Nu voteazir dl. viceprimar Gheorghe Bdddran.
Se tr€ce la pct, 15 - Proiect de liotdrdre privind prelungirea tcrmcnului de inchiliele pentru corltractul de

inchiriere nr.17081131.07.2013, inifiat de David Remus, Popa Cheorghe, lstratc luliana, Marcoci
Constantin si lVliloq Cnlin, consilieri locali.
Dl. primar propune sa se inchirieze terenul pentru o perioada de 3 ani. Initial a fost pe 5 ani dar, SC.
Turnpin SRL. nu a eliberat terenul pe care se afla chioscul cujucirii de lAnga societate desi i s-a pus irr

vedere acest lucru.
Dl. cons, Marcoci Constantin propune sA se prelungeascl terrrenul de inchiriere pentru o perioada de 1

an, nu de 3 ani pentru ci, se creazl un precedent.
Preqedintele de ;edinfl supune aprobilii proicotul de hotdrAre sus mentionat care se adopta in
unanirnitate, cu l7 voturi "pentru".
Urmeazl pct. 16 - Proiect de hot[r6rc plivind aprobalea documentaliei tehn ico-econom ice fazi PT+DDE,

avAnd ca obieot continuarca lucririlor,,Construire Spital Ora$enesc Sinaia", iniliat de Vlad Oprea,
primaru I oraqu lu i S inaia.
Dl. primar arata ca. este devizul actualizat la rromentul de fald dupa modificarilc legislative care au
aparut, dupa reevaluarile f'acute la aparatura si dupa lucrarile in plus care au fbst facute. Sunt doua tipuri
de luclari: este vorba de pasarela carc face !cgatura intre Spitalul nou si cel vechi si despre un lilt si o
pasarela care f'ace legatura cu pista de elicoptcr si cu spitalul nou. Ca aparatura, a intcrvcnit ;i RMN-ul.



Afirrna cd, acesta este un alt motiv pentru care a convocat aceasta ;edinta pentru ca, CNI vrea ca
saptamana viitoa|e si bage in Consiliul tehn ico-cconom ic al ministerului unndnd sd se dea Hotarare de
Guveln cu noua valoarc actualizatd si lucrarile sa continue.
Prcgcdintcle de ;edinfi supunc aprobirii ploiectul de hot[rdre sus menlionat care se adopta in
unanimitate, cu l7 voturi "pentru".
Se trece Ia pct. 17 - Ploiect de hot6r6rc plivind aprobarea documenta,tiei de avizarc a lucrililor de
intervenfii, a indicatorilor tehnico-econonr ici actualizali gi a devizr.rlui gencral actualizat pentru obicctivul
de investilii ,,REABILITARE $l A.SFALTARE DC134 - DRUM COTA]400 iN Onaq SINAIA,
JUDDTUL PRAHOVA", aprobat pcntru finanlare prin Prograrrul national dc invcsti(ii ,,Anghel Saligny",
precum 9i a surnei reprezentdnd categoriile de cheltuicli finanlate de la bugelul local pentru realizarea
obicctivului, iniliat de Vlad Oprea, primarul oraqului Sinaia.
DI. primar precizeazd ca, s-a facut un proiect cornplet de reabilitarc pcntru Drumul Cotei urm6nd sa se

asfalteze si ultirna portiune pAna la Cota 1400, Proicctul va fi depus la Ministerul Dezvoltirii pentru
proglrrnuI national Anghel Saligrrl
Dl, cons. Marcoci Constantin intreabi dacl s-a luat in calcul ;i realizarea Iocurile de parcare'?
Dl. primar arata ca, nu se pot amenaja locuri dc percarc cpcntru ca nu exista teren, dar, in urma realizarii
unui PUZ sc vor amcnaja locuri de parcare Ia Cota 1400.
Dl. cons. Milos Cilin lecornandi sA se monteze o bariera.
Dl. Primar Vlad Oprea men(ioeazd ci, dupi finalizarca drumului, se va introduce o taxa pentru treccrc.
pentrLl ca investitia ce se va realiza cstc dc l9 mil.lci, si, in timp va trebui sa fie amoltizat[.
Prc;cdintelc dc gcdin{i supune aprobilii proiectul de hotdlAre sus mcnlionat calc sc adopta in
unanimitate, cu l7 votuli "pentlu".
Urmeazi pct. 18 - Ploicct dc hot 'dre pcntru modiflcarea l.lotirdrii Consiliului Local nr. 98122.05.2023
privind aprobarea Proiectului " Sinia 3.0. Ed ucafie. Social.Mobilitatc" si a indicatorilor tehnico-econonr ici,
initiat de Vlad Oprea, primarul ora;uJui Sinaia.
I)1. primar precizeazd ci, la qcoli in prirnul rdnd valoarea chiar scade psntru cd s-a renurllat la parLea de
dotari care sunt cuprinse si pe finantarca prin PNRR si ar fi o dubla flnantare. Prin acest proiect, se

aa]::ralizeazl valoarea proiectului si valoarea dotalilor care au I'ost intocmitc in 2018.
Prc;edintele de ;edin(zi supune aprobiilii proicctul de hotirdre sus rnenlionat carc sc adopta in
unanimitate, cu l7 voturi "pcntru".
In continuare, se tl'ece la raportul privind activitatea asistenlilor personali ai pelsoanelor cu handicap grav,
angaja!i ai Primiliei Sinaia, inscris pe ordinea de zi la inceputul gedintei.
Mcrnblii Consiliului local iau la cunoEtin!5 despre raportul sus men(ionat.
Se trece la pct. "Diverse".
DI. cons, Iosifescu Nicolae arati c5, acum 2 3 lLrni a solicitat repararea sclrilor de la Supcl Magazin
perlhu c5, a inteles ca apartin ora$ulLri si dl. viccprirnar a plorris ca le thce. Intreabd cand vor fi gata ?.

Dl. primar mentioneazi ci au intervenit alte lucrdri urgente, s-a reparat strada Mihail Kogalniceanu , iar
acum se lelace palcalea de la'l-elecabina.
Dl. cons, Marcoci Constantin intreabi cdnd se finalizeazd rnalul Spitalului, mai precis calca de acces
cdtre rral care este loarte deteriorata si oamcnii coboara pe carosabil.
Dl. primar nu poate da o dati precisd pentru ci, a durat aproape 4 luni dc zile rclocarea utilitalilor din
zona, in special conducta de gaze, au inceput forajelc pentru pilonii de la pasajul suspendat si din cauza
utilaiului care este foalte scurxp, nu poatc sa lc faca dec6t odatd. iar lucrarea este luclare in execu,tie.
Dl. cons. Pavel Georgini intreaba ce se intAmpla cu cetatenii care locuiesc pe str'. Cuza Voda si vor locuri
de parcare.



Dna, Sutu Laura, direotor Dircctia Politia Locala ii rccornandd cllui consiliel sa lc ttansmita cetatenilor sa
I'aca cereri pentru locuri de parcale si vor obtine abonamentc anuale.
Dna cons. Boldeanu Elena ridica problema gunoiului din zona Prundului si solicitd si se suplirnenteze
numdrul de containere. De asernenca, dore$te sA se intervina si sa sc coseasci iarba si din acest cartier. In
continuare, pune in disculic situatia unui numdr de 6 t'amilii carora lc rcfuleaza canalizarea in casc si nu au
nicio posibilitatc ca si intervini petrtru ca sunt chiriasi. Sunt persoane in v6rsta de 80 - 90 ani si cu probele
gtave de s[ndtate care sunt intr-o situalie deosebitS, nu se pot deplasa si apa din canalizarea intra in casele
lor. Pcrsonal a incercat sir faci ceva. a Iuat lcgAtura cu SC. FIidro Prahova dar nu s-a rszolvat nirric pdni
in prezent. Iracc apcl la cei prezenli ca s5-i spriline pentru cI sunt cazuri sooiale.
Dna. Sutu Laura arata c6, cci clc la Salubritate au stins de sub pod, 2 containere de gunoi dc 18 tone.
Dl. Prinrar tnerttioneazd ci va pune sub pod, gald dc plotectie pentru gunoi si va incerca sa f'aca ceva
impreuna cu cei dc la SC. Llidro Prahova pcntru rezolvarea problcmci semnalate.
Dl, cons. Milo; Cilin sugereaz6 si se blocheze slrada care ulcd pe mal, sd se facd acccs doar pentru salvalc
qi sd se mute traseul autobuzului pe Calea Moroicni pentru cA oricunr se vrea si se inchidi strada. De
ascmenea, considera ca nu ar mai Ii tralic pe DN J pentru ca, bucurc;tcnii nu vor rnai putea devia tlaseul.
Dl. primar arati cI, autobuzele nu au cum si intoarc[ deoarece nu este loc. in pcrioada uln]atoare ss
preconizeaza si se rearnenajeze zona, sd se dernoleze piala ca si poata intoarce autobuzul.
Dl. cons. Pavel Georgini soliciti sd se anrenajcze in cartielul Izvor un tcren de sport la Iiber pentru copii.
Dl. primar alati ci. in prezent nu cxisti niciun teren proprietate private a ora$ului unde si se poata antenala
un telen de sport, rcstul sunt tererlLlri ce apar'lin prop|ietarilor.
Ii roaga pe consilieri. in special pc cci care locuiesc in zona lzvor, dacd au cunoEtintd, si geseascA un telen
urnrdnd ca si fie arnenajat ca teren de sport.
In incheiere, prepedintcle de qedin{I nruJturrc;te celor prezenji pcntru parlicipare si declarl inchise
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lucririle sedinlei la glra 1 7. 10.


